
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde torsdag den 14. november 2022 
Tilstede: Michael, Søren, Monica, Henrik, Jeppe, Karina, Heidi og Dan 

Afbud fra: Carl 

Mødeleder: Dan  

Referent: Dan 

 

Dagsordenspunkt   Beslutning Ansvarlig 
Indsatser 

Skolebestyrelsen skal jf. referatet fra sidst møde 
og årshjulet drøfte og sætte ord/princip på hvad 
”En nærværende skole” er. 

 

Indledning til emnet fra et 
forældreperspektiv med ønsket om en 
nærværende skole.  

Nærværende betyder; ”Nærvær betyder 
ganske enkelt, at være tilstede med det, 
der er lige nu. At være nærværende er at 
være tilstede lige der, hvor du er. I den 
situation du er i. I de relationer som er 
lige der”. 

Punkter til fremtidig arbejde; 

• At dialogens deltagere er kendt 
for alle (Navne i beskeder) 

• At personalet og forældrene er 
hinanden er bekendt 

• ”Skolen inviterer ind” 
• Skolen i nærmiljøet 

 

  

 

 



 

 

Sættes på dagsorden til kommende 
skolebestyrelsesmøde. 

Byggeri 

Fremvisning, gennemgang og drøftelse af den 
sidst modtaget helhedstegning.   

 

Gennemgang af helhedstegningen. Vi 
afventer de sidste rettelser.  

 

Revisitation  

Gennemgang og drøftelse af kommende 
revisiteringsproces, samt drøftelse af hvorledes 
vi på Skjernåskolen håndtere 
revisitationsprocessen mest hensigtsmæssigt på 
Skjernåskolen.  

 

 

Kort orientering omkring nuværende og 
forventet kommende revisitationsproces.  

Nærværende skete med henblik på at få 
et forældreperspektiv på 
revisitationprocessen. 

Forældregruppen har afgivet signaler 
herpå.    

 

Kommende skoleår 

Gennemgang af principbeslutninger vedrørende 
processen mod kommende skoleår. 

 

Kort gennemgang af principområde, 
nuværende arbejdsprocesser på skolen, 
som er henført under 
skolebestyrelsesbeslutningskompetence 
såsom elevfordelingen, arbejdets 
fordeling blandt personalet, 
undervisningens organisering og udbud 
af valgfag.  

Nærværende vil danne baggrund for 
processen mod kommende år. 
Skolebestyrelsen vil løbende blive 
informeret.  

 

Små korte orienteringspunkter 

Økonomi 

 

 

 

Læreres dag 

 

 

Medlemmer til Folkeskolens samråd 

 

Forventer forsat et merforbrug i SFO i 
indeværende år, og undervisningsdelen 
kommer ud med mindre forbrug. Vi er i 
proces med økonomien for skoleåret 
2023-2024. 

Tak til Skolebestyrelsen for ”Lærernes 
dag/Personalets dag”. 

 

 



 

 

Skolebestyrelsen skal vælge medlemmer 
til Folkeskolens samråd. Henrik er valgt. 
Afventer det andet medlem.  

Tilføjelse 22. november 2022 – Monica vil 
gerne være det andet medlem.  

Eventuelt Monica vil gerne hjælpe med/søge 
mindre sponsorater.  

Vi har løst vores påbud fra 
Arbejdstilsynet, og Arbejdstilsynet har 
godkendt vores indsatser.  

Vi skal undersøge på proceduren 
vedrørende indsamling af pasningsbehov 
på AULA. Forældrene oplever rykker på 
svar på trods af der allerede er svaret.   
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